
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 20.1.25, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 
 

30 sekunders stand up, hvor vi hver især fortæller vores bedste historie fra skole/SFO 

siden sidste møde.  

Katja styrer os 

 

Afbud: Marianne, Knud-Erik, Sanne, Matias 

Ordstyrer: Katja 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min)   

  Godkendelse af dagsorden.  

Referat: Godkendt 

2. Indsatser omkring ordblinde på Stokkebækskolen og i Svendborg Kommune 

(10 min) 

Vores læsevejleder, Karen orienterer jer om arbejdet.  

 

Referat: 

Karen orienterede om arbejdet. Oplæg vedhæftet referatet. 

 

3. IT og brug af skærme på Stokkebækskolen (15 min) 

Udvalget står for punktet. 

 

Referat: 

Princippet blev drøftet. Det sendes nu i høring hos eleverne på skolen. 

 

4. Elevrådets punkt (10 min) 

Nyt fra elevrådet ved Frederikke   

Referat: Der er intet nyt fra elevrådet 

 

5. Sammen om skolen (15 min) 

D.7.januar blev der afholdt temamøde for skolebestyrelser, elevråd, politikere, TR’ere 

og skoleledere. 

Frederikke og Betina orienterer om mødet, der handlede om elevinddragelse. Kan 

eleverne få lov til at have indflydelse på skemaer, timefordeling og skolens hverdag? 

 

Referat: 

Betina og Frederikke orienterede fra mødet 

 



 
 

Pause 10 minutter 

 

6. Økonomi & budgetopfølgning (5 min) 

I får her en status på skolens økonomi, Ole  

Herunder også status på besparelser ifht. vikardækning i 6-9.årgang 

 

Referat: 

Resultatet for 2024 er endnu ikke på plads. Det bedste bud i øjeblikket er et underskud 

1.300.000 kr samlet set. Der er lidt bedre end resultatet for 2023 og underskuddet og 

lidt mindre end estimeret. 

 

Elever, der får opgaver med hjem i stedet for vikar siden sidst: 

Hermed timerne: 

17/12          7.Y              Idræt/bev. 

                   8.YXO          HD valgfag 

18/12          9.O              Historie 

6/1              8.XO            Biologi 

                   6.A              Kristendom 

13/1            9.A              Engelsk         

14/1            9.ABO          Valgfag 

                   7.XO            Idræt 

20/1            8.Y              Geo/mat                          

 

 

 

7. Åbent Hus, Outdoorlinjen (10 min) 

D.15.1. afholdt vi åbent hus for evt. kommende elever til outdoorlinjen.  

Søren orienterer om arrangementet. 

 

Referat: 

Det var godt, velbesøgt og med interesserede elever 

 

8. Kvalitet i anbringelsen (10 min) 

Stokkebækskolen deltager sammen med andre skoler i projektet omkring Kvalitet i 

anbringelsen. Det er et utrolig spændende arbejde og afgørende arbejde. 

Søren orienterer. 



 
 

Referat: 

Det er et meget vellykket tværfagligt samarbejde. Dette betyder, at de unge 

mennesker faktisk lykkes med at gå i skole. 

 

 

9. Skoleårets planlægning 

Planlægningen af det kommende skoleår går i gang nu. De første indledende drøftelser 

med medarbejderne er taget via MUS samtaler og i MED udvalget. 

Ole og Søren orienterer om arbejdet 

 

Referat: 

Vi er godt i gang med planlægningen. Emnedage vil også være en del af skemaet i det 

kommende skoleår. MUS er et godt udgangspunkt for fagfordelingen. 

Timefordelingsplan mm. og mulighederne i den præsenteres for skolebestyrelsen. 

Forslag om, hvad der skal ske med elever, der ikke kan være en del af emnedagene? 

 

 

10. Orientering bordet rundt (15 min) 

Trivselsmåling, opstart 

Stillingsopslag 

Personaleorientering 

 

 

11. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Dagsorden udarbejdet af Betina, Sanne, Ole og Søren 

  


